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diversos tram s s'han anat repetint.
L’ú ltim  compromís el va adop

ta r el subdelegat del Govern a 
Girona, Francesc Francisco- 
Busquets, el 17 de desembre pas
sat quan es va reunir amb els alcal
des de Caldes, Joan Colomer, i de 
Sils, Martí Nogué. Busquets els va 
avançar que la previsió de Foment 
és lic ita r de nou les obres durant el 
p rim er semestre de 2010 i adjudi- 
car-les en el segon. Tenint en

DEMANDES DEL PLE DE 30  DE NOVEMBRE INCLOSES EN 
LA MOCIÓ APROVADA PER TOTS ELS PARTITS POLÍTICS 
AM B REPRESENTACIÓ

Al Ministerio de Fomento:
Que s'actuï, u tilitza n t totes les 
eines que es tenen a l'abast, per 
assegurar la represa de les obres 
d'acord amb la urgència que la 
situació requereix.
Que un cop reiniciades les obres, 
s'intensifiqui el ritme d'execució, es 
fixin uns term inis breus i inajorna- 
bles per a la finalització de les obres 
i se'n mantingui informat 
l'Ajuntament de Caldes de Malavella. 
Que mentre no es reprengui l'exe
cució de les obres es realitzi el 
manteniment del tram  tenint en

compte que no es tracta d'un man
teniment ordinari. La situació de 
provisionalitat i la ràpida degrada
ció de les infrestructures exigeixen 
actuacions específiques.
Que durant la aturada i l'execució de 
les obres es garanteixi la seguretat 
en tot el tram, especialment en els 
diversos accessos al municipi, la 
urbanització Turist Club , el sector 
Tapiots i a les masies veïnes. Per tal 
de m inim itzar el risc d'accidents 
demanem que es facin les modifica
cions necessàries en el ferm, en la 
senyalització tant horitzontal com

vertical en l'enllumenat, etc...

Al Servei Català de Trànsit:
Que es reguli el trànsit en les hores 
de màxima afluència de vehicles per 
evitar els riscos i les molèsties cau
sades per la gran afluència de vehi
cles i el mal estat dels accessos

Al Parlament de Catalunya i als 
Diputats gironins al Congrés:
Que vetllin  per a la ràpida planifica
ció i execució dels diversos trams 
que conformen el pas de la N-ll per 
les comarques gironines.

XAVIER TRESSERRAS, RESPONSABLE DE LA GASOLINERA 
DE LA N-ll DE CALDES

E
“  ■ ™ ls  cotxes que vénen de 

Girona en hores de tràn 
sit i quan costa trencar 

per anar a Caldes queden enmig de 
la carretera. Jo m'he trobat espe
rant i notant com es mou el meu 
cotxe pels cotxes i camions que em 
passen a costat i costat. Ets sents 
atrapat i passes por. Venint des de 
Caldes m'he trobat en alguna oca
sió fent cua des del trencant del 
Llac del Cigne, tot i que el més nor
mal és fer-ne durant tota al recta 
final d'accés a la N-ll. Normalment 
haig d'esperar 5 m inuts per incor
porar-me a la carretera.

Des de finals d'octubre que no 
han il·lum inat la zona del trencant i 
tot i això, de vegades ja es fa fosc i 
encara no estan encesos.

Sabem ue l'autovia no es farà 
demà i que vol molta paperassa 
però aquest és un procés i un altre 
és el de la m illora de la seguretat 
mentre no s'acaben les obres. Una 
solució fàcil i que no requeriria de 
grans in fras truc tu res  seria que 
posessin semàfors portà tils  que 
regulessin el tràn s it en hores 
punta. Calen solucions immediates 
però em temo que fins que no hi 
hagi algun m ort no es farà res” .

compte que el te rm i
ni d'execució es pre
veu que serà d'un 
any, les previsions 
indiquen que, si tot 
va bé, es podrien aca
bar les obres del tram  
Caldes - Sils a finals 
Francesc - Francisco 
s'ha compromès també 
mesures, tot i que no les va concre
tar, per m illo ra r la seguretat, la

de 2011. 
Busquets 
a adoptar

senyalització, l'enllum enat, el pin
tat i per fer el manteniment de l'N - 
II. Per ú ltim , també va avançar que 
es m illorarà l ’accés a la cruïlla de 
Caldes.
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